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Aika 14.12.2022 klo 18.00 
Paikka: Puijonsarven koulu, ruokasali   PÖYTÄKIRJA 
 
 
 

1. Kokouksen avaus klo 18.05 
 

2. Kokouksen järjestäytyminen 
2.1. Kokouksen puheenjohtajan valinta 

Puheenjohtajaksi valittiin Minna Kekäläinen 
  

2.2. Kokouksen sihteerin valinta 
Sihteeriksi valittiin Tuulikki Savolainen 

 
2.3. Kokouksen ääntenlaskijoiden ja pöytäkirjantarkastajien valinta 

Ääntenlaskijoiksi ja pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Piia Tuovinen ja Anne 
Voutilainen 

 
3. Kokouksen laillisuuden, päätösvaltaisuuden sekä osallistujien toteaminen 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3.1 Kokouksen osallistujat Minna Kekäläinen, Piia Tuovinen, Anne Voutilainen, 
Tuulikki Savolainen, Henna Tiirikainen (etänä) ja Vesa Kauhanen (opettajajäsen). 
Poissa Mari Kantelinen, Terhi Ailunka ja Paula Wegelius. 

 
4. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslistan kohtaan 12. Muut asiat lisättiin taloustilanne. 
 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
Edellisen kokouksen pöytäkirja luettiin ja hyväksyttiin. Osallistujat kohtaan lisättiin Minna 
Kekäläinen. 
 

6. Keskustelu kaveritoiveiden huomioonottamisesta 7. luokkien luokkajakojen 
tekemisessä 
Keskustelimme koulun yhteisöllisessä oppilashuoltoryhmässä 30.11. esillä ollutta asiaa 6. 
luokkalaisten kaveritoiveista 7. luokalle siirryttäessä. Kaveritoiveiden huomioiminen on 
työllistänyt paljon eikä toiveita kaikilta osin ole voitu huomioida. Toiveissa on esiintynyt 
myös ns. pelaamista, jolloin toteutuessaan luokkajaot eivät ole olleet oppimista tukevia. 
 
OHR:ssä päädyttiin ratkaisuun, jossa oppilaiden kaveritoiveita ei enää huomioitaisi, mutta 
vanhempien olisi mahdollista esittää toiveita pedagogisin perustein. Vanhempien huolena 
ovat tässä tilanteessa ne oppilaat, joilla kaverisuhteita on vähäisesti tai joita kohtaan on 
ilmennyt kiusaamista ja mahdollinen luokkajako ei tilannetta auttaisi. Asiasta tuli paljon 
keskustelua ja pedagogisten perustelujen osalta haluttiin asian avaamista. Päädyttiin 
pyytämään rehtori seuraavaan kokoukseen, jossa asiasta voitaisiin keskustella lisää ja 
kuulla koulun kanta asian ratkaisemiseksi. 
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7. Palaute joulumyyjäisistä 1.12. 
Koulun järjestämät joulumyyjäiset olivat vanhempien mielestä erittäin 
onnistuneet ja kävijöitä olikin paljon. Vanhempainyhdistys päätyi toimimaan 
talviurheiluvälineiden välittäjänä ja otimme lahjoituksen vastaan välineitä ja möimme niitä 
vapaaehtoisella maksulla edelleen. Myymättömät välineet (luistimet ja monot) lahjoitettiin 
koululle. Isompia kokoja luistimia olisi mennyt, mutta niitä ei ollut tarjolla. Talkoina tehdyt 
220kpl sytykeruusua myytiin kaikki illan aikana tai ennakkoon. Tapahtumalle toivotaan 
jatkumoa ja olisi kiva, jos tapahtuma toistuisi jossakin muodossa vuosittain. 
Vanhempainyhdistyksen tekemä myynti tapahtumasta oli 177,70€ ja kuluja noin 20€ 
pakkausmateriaaleista. 

 
8. Palaute oppilaskunnan edustajiston tapaamisesta 30.11. 

Minna ja Piia kävivät tapaamassa koulun oppilaskunnan edustajia. Keskusteluissa oli tullut 
esille muun muassa kerhotoiminta ja kouluruokailun haasteet. 
 
Kouluruokailussa on ilmennyt ikäviä käytösongelmia, jotka ilmenevät huuteluna 
henkilökunnalle ja ruualla sotkemisena ja leikkimisenä. Myös hävikkiin menee harmillisen 
paljon ruokaa. Keskustelimme asiasta ja mietimme, miten voisimme vaikuttaa asiaan. 
Päädyimme siihen, että Vesa välittää huolemme asiasta rehtorille ja keskustelemme 
asiasta seuraavassa palaverissa. 
 
Kerhotoimintaan liittyen mietimme erilaisia vaihtoehtoja kerhotoimintaan ja näille rahoitusta. 
Päädyimme tekemään kyselyn kerhotoiveista ja edetään tässä asiassa heti tammikuussa.  

 
9. Vanhempainyhdistyksen osallistuminen joulujuhlan läpimenoharjoitukseen 19.12. 

/joulujuhlaan 20.12. 
Minna osallistuu koulun joulujuhlaan tiistaina 20.12. ja toimittaa koululle joululahjan. 
Edellisessä kokouksessa ehdotettu Elina Komulaisen kirjasarja on suunnattu pienemmille 
lapsille ja päädyimme hankkimaan jonkun muun kirjan, joka kohdentuisi tällä kertaa 
enemmän yläkoululaisille. 
 

10. Tulevaisuudessa koululle tehtävien lahjoitushankintojen periaatteista päättäminen 
Keskustelimme vanhempainyhdistyksen rahoilla koululle tehtävien hankintojen 
periaatteista. Teimme päätöksen, että jatkossa emme hanki koululle opetussuunnitelman 
mukaista opetusvälineistöä, vaan keskitymme välineisiin, joilla voimme tarjota virkistystä ja 
hyvinvointia koulun arkeen. Hankintojen tulee olla kouluarjen toiminnasta poikkeavaa esim. 
välituntitoimintaan liittyviä välineitä, lautapelejä tms. Koulun kirjastoon hankittavat yksittäiset 
kirjat edistävät lasten hyvinvointia ja lukutaitoa ja kirjat kuuluvat jatkossakin 
hankintalistallemme. Panostamme jatkossa myös vanhempainyhdistyksen ja koulun 
yhteistyössä järjestämien haastekilpailujen palkitsemiseen. 
 

11. Toiminnan suunnitteleminen alkuvuodelle 
Suunnittelimme kevätkaudelle toimintaa seuraavasti: 

• Tammikuu Haastetehtävät ala- ja yläkoululaisille 

• Helmikuu Ystävänpäivän muistaminen ja haastekilpailun palkitseminen 

• Helmikuu Laskiaistapahtuma 21.2. illalla 

• Helmi-maaliskuu Jäsenkamppanja 23.2.-15.3. (arvontapalkinnot) 
 

Mahdollisesta kevätkirppiksestä voidaan vielä tehdä päätös myöhemmin. Harrastuspäivän 
järjestämisestä syksylle -23 pitää tehdä heti tammi-helmikuussa. 
 

12. Muut asiat 
Taloustilanne tällä hetkellä hyvä. Jäsenmaksun maksaneita jäseniä on 46 syksyn aikana. 
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13. Seuraava kokous 
 

Seuraava kokous pidetään 11.1. tai 18.1. klo 18 
 

14. Kokouksen päättäminen 
 

Kokous päätettiin klo 20.02 
 
 
 
 
 
___________________________ __________________________ 
Minna Kekäläinen   Tuulikki Savolainen 
puheenjohtaja   sihteeri 
 
 
 
___________________________ __________________________ 
Piia Tuovinen   Anne Voutilainen 
pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
 
 
 
 
LIITE 1 Esityslista  
  

 
 


